
 

 

-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Griffiebureau 

Verzonden: donderdag 7 juli 2016 11:04 

Aan: registratie 

Onderwerp: FW: Melding houtrookoverlast Haarlem graag registreren tbv 

raad 

 

 

 

-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Werkgroep Houtrookoverlast [mailto:mailuitingen@gmail.com]  

Verzonden: woensdag 6 juli 2016 15:42 

Onderwerp: Melding houtrookoverlast Haarlem 

 

Geachte raadslid, 

 

Hierbij zend ik u e-mail door. Wij kregen op het Meldpunt Rookoverlast 

een melding uit Haarlem: 

 

Op de kille zomeravonden worden steekt men hier in de buurt de open haard 

aan. Ik word daar ziek van. Ik krijg een hele nare allergische reactie. 

 

Hier in de buurt zijn er aardig wat huizen met open haarden. Doordat ik 

op de achtste etage woon dringt de rook mijn appartement binnen. 

 

Milieumaatregelen worden thans getroffen tegen o.a fijnstof. Oldtimers en 

vervuilende vrachtwagens mogen bepaalde steden niet meer in maar het 

gebruik van openhaarden die de lucht ernstig verontreinigen is gewoon 

toegestaan! Ik ben van mening dat open haarden zonder filter verboden 

moeten worden. 

 

In Engeland mag in de stad alleen smokeless fuel gebruikt worden. Dit 

zijn kolen of hout die behandeld zijn zodat de uitstoot beperkt wordt. 

Waarom in Nederland niet? 

 

Wanneer komt de politiek met maatregelen tegen open haarden die velen 

doodziek maken? 

 

Het klopt dat houtstook als fijnstofbron weinig aandacht krijgt. Veel 

politieke partijen wijzen liever de auto aan als boosdoener, terwijl de 

hinder en uitstoot andersom groter is, maar daar durven ze hun vingers 

letterlijk niet aan te branden. Zie bijlage 

 

Remco Dijkstra 

 

Woordvoerder Milieu en Klimaat 

VVD Tweede Kamerfractie 

 

n.a.v. dit schrijven 

www.nrc.nl/handelsblad/2013/12/21/houtrook-wordt-genegeerd-als-bron-van-

fijnstof-1328104 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Bennie Boonstra 

 


